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 zienswijze ontwikkelvisie Spaarnesprong. 

 

  

 
zienswijze concept ontwikkelvisie Spaarnesprong. 
 
Deze ontwikkelvisie is verspreid middels nieuwsbrieven (200+) en de website van de wijk. 

De reacties van bewoners uit de wijk, opmerkingen en aanvullingen zijn hieruit 
samengesteld en samengevoegd tot dit epistel. 

Over het algemeen is het een mooi plan en een goede leidraad voor het verder ontwikkelen 
van onze buurt. 
 

Up to date 
Wat betreft de 'verouderde' informatie in het plan (het dateert duidelijk van begin vorig jaar) 

is het wellicht goed dat daarover een opmerking wordt gemaakt en met de huidige kennis 
van zaken gecorrigeerd wordt. 

Enkele recente ontwikkelingen zijn nog niet meegenomen zoals De Koepel en de 
Drijfriemenfabriek en dat de Amsterdamse vaart is afgewaardeerd. Nu staat het als 
voornemen. Bij meer zaken wordt geen rekening gehouden met actualiteit (ze ook eerste 

opmerking) 
 

Drijfriemenfabriek 
Het feit dat er op verschillende schetsen (pag 34, pag 36) bij de Drijfriemenfabriek drie 

bouwvolumes staan ingetekend en ook in de tekst nog steeds wordt gesproken van 
'eventuele nieuwbouw' (pag 7) correspondeert in ieder geval niet met het besluit van de 
commissie ontwikkeling om daar geen bouwvolume bij te plaatsen.  

 
Invulling Dantuma-terrein nogal vaag beschreven, terwijl van der Waal vastgoed al met de 

eerste schetsen is gekomen. 
Goed moment om daar concretere voorstellen voor te doen. Ook in relatie tot Oudeweg 28. 
 

Bouw en Nieuwbouw 
Aandacht voor de exacte bouw- en goothoogtes, dit is niet altijd duidelijk te zijn, ook niet bij 

de raadsleden. Dit blijkt uit de laatste vergaderingen over de Fietsznfabriek b.v.  
Wij zouden ervoor willen pleiten dat in alle plannen, visies, tekeningen, aanvragen etc. de 

veel meer verhelderende term "nokhoogte" structureel door alle betrokken partijen gebruikt 
gaat worden. 
Rekening houden met het historische karakter van de buurt, daarbij nu duidelijk behorende 

bij de ‘oude’ stad. 
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      Vervolg: 
  

Blz. 34 staat :’Toevoegen van bijzondere initiatieven en ruimte creëren voor het 
experimenteren met en intensiveren van functies (bijvoorbeeld zelfbouw, kluswoningen).’ 

Dat is mooi, maar inmiddels blijkt dat projectontwikkelaars de ‘krotten’ opkopen en er dure 
appartementen in bouwen, er zijn meerder voorbeelden in de wijk aan te wijzen, veel op 

weinig vierkante meters. 
 
Functiemenging, is een item wat genoemd wordt. In de plint van nieuwbouw ruimte creëren 

voor kleinschalige winkels of bedrijfjes met de verplichting er daadwerkelijk iets te 
ondernemen, ander krijgen we wederom de situatie zoals we die bij andere projecten zien 

dat bedrijfsruimten en atelierwoningen slechts voor wonen gebruikt gaan worden. 
 
Wat betreft niet alleen functionele maar ook sociale menging: het is zeker de moeite waard 

om dit hier ook te bepleiten.  
Het zou mooi zijn als er niet alleen functiemenging, maar ook menging van 

gebruikersgroepen plaatsvindt. Dus voorkomen dat het zodanig wordt opgewaardeerd dat er 
alleen nog maar mensen met veel geld kunnen wonen, maar dat er voldoende sociaal 

gebouwd wordt. Dat er niet alleen maar dure restaurants komen, maar ook laagdrempelige 
voorzieningen.  
 

Buurtwinkels. Er wordt onduidelijk gedaan over detailhandel. Wat we missen zijn 

buurtgerichte winkels, die niet per se concurreren met de binnenstad of de 

Amsterdamstraat. Ook een post ophaalpunt is iets van de huidige tijd, wat niet in de wijk 
aanwezig is. 
Ruimte voor bijeenkomsten en/of ontmoetingen. Niet alleen ouderen, hebben behoefte om 

bij elkaar te komen ook voor andere doeleinde is het gemis aan een buurthuis groot. Tot nu 
toe gebeurt dat in de speeltuin, echter deze locatie is op kleine kinderen gericht en niet op 

volwassenen. 
Voorzieningen voor jeugd van 10-16 wordt met node gemist. 

 
Groener 
Er gaan stemmen op die Het onvermijdelijk vinden om ook te kijken naar de groene randen 

van de stad om daar te bouwen. Dit moet en mag niet gebeuren.  
Onze wijk wil ook meer groen, dit staat gelukkig regelmatig genoemd en omschreven in de 

Visie Spaarnesprong, laat het niet bij noemen blijven, maar tot uitvoer komen.  
 
 

Verkeer parkeren 
 

(pag.9) Parkeercapaciteit: De parkeerdruk in het gebied is al hoog. Het toekomstig gebruik 
van Koepel, Drijfriemenfabriek e.d. verhogen die druk. Het oplossen van het 
parkeervraagstuk per kavel kan leiden tot een suboptimale in- vulling daarvan. Het 

parkeervraagstuk kan op gebiedsniveau worden opgelost door afstemming tussen de 
projecten en de openbare ruimte of door het maken van een collectieve parkeervoorziening. 

Dit is dus niet vrijblijvend maar een must! 
Met deze toekomstvisie moet je ervoor pleiten om de buurt zoveel mogelijk autoluw/autovrij 
te maken. Een ondergrondse parkeergarage is daarom noodzakelijk. 

De werkgroep verkeer heeft in een eerder stadium cijfers van de parkeerbehoefte 
aangeleverd. 

 

 

 



      Vervolg: 
 Dus niet korte termijn: de Koepel (zonder parkeren onder gracht), maar direct  ■ Koepel 

(met parkeren onder gracht)  ■ Aanleg van de grachten in Papentorenvest en Gedempte 

Oostersingelgracht (GOG) realiseren.  

Het college heeft inmiddels een motie aangenomen om een fonds hiervoor op te richten.    
 

 
 

 
 Toegang parkeergarage niet direct via de Oostvest maar direct naar de GOG. 

eventueel in en uitrit ondergronds aansluiten op GOG. 

 Parkeergarage nodig 365 plaatsen tbv bewoners en 170 tbv bezoekers van bewoners 
= totaal 535 plaatsen 

 Wanneer een openbare parkeergarage samen en met de Koepel wordt gerealiseerd, 
dan is het wenselijk om 3 x een personen-entree te realiseren. 1 HJW, 2 
Papentorenvest en de 3e aan de Oostvest. 

 1 Fietsroute GOG; langs de Amsterdamse Poort en aan de westzijde van de GOG. Niet 
langs NEDTrain. 

2 Papentorenvest fietsroute langs de huizen in twee richtingen. Niet langs de weg en 
niet langs het water. 
Geen vast fietspad langs het Spaarne richting Droste; dit is een wandelboulevard. 

 Parkeerplaatsen met laadpalen voor elektrische auto’s maar dan wel alleen in de 
(privé of openbare) parkeergarage. 

 Er dient voldoende aandacht te zijn voor het parkeren van fietsen e.d. zeker in de 
vele smalle straatjes in onze wijk signaleren wij een fietsparkeerprobleem. Een 
fietsparkeerstalling is zeer wenselijk. 

 Op pagina 31 staat: "De ontsluiting van de twee nog te her ontwikkelen locaties van 
de Drijfriemenfabriek en de voormalige Dantuma locatie verloopt (daarom) via de 

Harmenjansweg." Dit moet in nauw overleg met betrokkenen wat betreft de 
verkeersituatie van de Harmenjansweg.  

 Is de verbinding voor voetgangers en fietsers tussen binnenstad, Scheepmakerswijk 

en Nieuwe Energie wel goed geregeld? Oversteken Oude weg is zeer gevaarlijk. De 
Prinsenbrug, het kruispunt HJW? OW en KS-straat alsmede het fietspad langs de Oude 

Weg zorgen bijna structureel voor gevaarlijke situatie. Men loopt over het fietspad, 
fietst aan beide kanten van de weg tegen het verkeer in en keert regelmatig met 
auto's op het kruispunt. Omweg te maken onderdoorgang bij brug, met U bocht voor 

fietsers? 
 Er zijn 3 bestaande treinsporen er gaan stemmen op voor 2 extra sporen dat maakt in 

totaal 5 sporen. Dit kan betekenen dat het talud verbreed wordt, en, dus dichter bj de 
woningen komt. 
 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Albert Diederik   

Voorzitter 

Wijkraad Scheepmakersdijk e.o. 
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0653318968 

mailto:voorzitter@wijkraadsmd.nl


      Vervolg: 
  

 

 

 

 

 

 

 

 


